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Την παρέμβαση της υπουργού Εργασίας Κοινωνικής Ασφάλισης και Κοινωνικής
Αλληλεγγύης, Έφης Αχτσιόγλου ζητά ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών
(ΠΣΦ) για την εφαρμογή της διάταξης που ορίζει τον τρόπο υπολογισμού της
μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς για τους τρέχοντες μήνες του 2017.

Ως γνωστόν, ο υπολογισμός της μηνιαίας ασφαλιστικής εισφοράς για τους μήνες του
2017 γίνεται με βάσει τα εισοδήματα του 2016. Ωστόσο, μέχρι την ημερομηνία
υποβολής των φορολογικών δηλώσεων αυτό κρίθηκε αδύνατο και χρησιμοποιήθηκαν
τα εισοδήματα του 2015 προκειμένου, να γίνει ο προσωρινός προσδιορισμός της
ασφαλιστικής εισφοράς.

Στην επιστολή που απέστειλε ο ΠΣΦ, όμως, υποστηρίζει ότι μέχρι τέλος Ιουλίου όλοι
οι φορολογούμενοι είχαν υποβάλλει την φορολογική τους δήλωση και άρα υπάρχουν
συγκεντρωμένα στην γενική γραμματεία πληροφοριακών συστημάτων τα ετήσια
εισοδήματα του 2016. Συνεπώς, ζητά ο προσδιορισμός της μηνιαίας εισφοράς του
Ιουλίου 2017 να γίνει βάσει των εισοδημάτων του 2016 και όχι του 2015, όπως έγινε.

Οι φυσικοθεραπευτές ζητούν από την κ. Αχτσιόγλου να απαντήσει γιατί δεν
εφαρμόστηκε η διάταξη και επίσης να ενημερωθούν για τον ακριβή τρόπο του
συμψηφισμού των επιπλέον εισφορών, οι οποίες έχουν καταβληθεί για το έτος 2017.

«Θεωρούμε πως τα επιπλέον ποσά, που έχουν καταβληθεί, πρέπει να υπολογιστούν και
να συμψηφιστούν έως του μηδενισμού τους, χωρίς την καταβολή μηνιαίας εισφοράς,
μέχρι να ολοκληρωθεί ο μηδενισμός», καταλήγει η επιστολή του ΠΣΦ.
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